
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 09 

 
Днес, 10.07.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и   спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието и предложи т.3 

да стане т.1 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.3 от Дневния ред:  
Ц.Петров  запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-5881/05.07.24 г. 
относно предоставяне на средства от бюджета на Столична община на 
Българската спортна федерация по шахмат за подготовката и участието на 
националните отбори по шахмат към БСФШ /мъже и жени, 10 състезатели и 2-
ма треньори/ в Олимпиадата по шахмат в гр. Будапеща, Унгария, от 10 до 23 
септември 2024 г. и писмо вх.№СОА24-ВК66-5929/08.07.24 г. 
Димитър Шалъфов изрази мнение, че би искал по-подробна разбивка по пери на 
средствата от страна на федерацията. 
Мирослав Боршош зададе въпрос от къде ще се обезпечи искането на 
федерация, тъй като съвместно с проф. Лилков ще внесем доклад за ремонт на 
зала Септември и това ще е нашето основание. 
Цветомир Петров поясни, че е направил консултация с зам.-кмета по финанси и 
той посочи от кое перо може да се поискат и е цитирано в самото решение. 
Освен това в проекта за решение е записано, че федерацията е длъжна да 
представи отчет за изразходваните средства. 
Боян Суланов – гражданин заяви, че подкрепя доклада и направи предложение към 
общинските съветници, от къде могат да се осигурят средства, като дарят 
по 1000 лв. от своите възнаграждения. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
Комисията   подкрепя доклада с предложения проект за решение . 
 

№ Поименно гласуване:   

1 

Димитър Шалъфов – 

председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова За 

5 Драгомир Иванов За 

6 Саад Алуани За 

7 Екатерина Йорданова За 

8 Мирослав Боршош За 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков       за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        11 

  в т.ч.: 

                                  За        11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Точката беше водена от зам.-председателя на комисията Татяна Георгиева 
 
По т.1 от Дневния ред: 
 Доклад вх.№ СОА24-ВК66-3454/20/28.06.2024 г. относно финансиране на 
проекти във връзка с обявена сесия за 2024 г. по Програма „София-град на 
младите и активните“ в изпълнение на Стратегия за младите хора на 
Столична община. 
Татяна Георгиева предложи, когато има такъв доклад да се поканят и други 
общински съветници за съвносители. 
    
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        11 

  в т.ч.: 

                                  За        11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.2 от Дневния ред:  
 

Татяна Георгиева  запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-
5770/03.07.2024 г. относно промяна в състава на членовете на Управителния 
съвет на фондация „София - Европейска столица на спорта“ и предложи в 
проекта за решение да се запише г-жа Екатерина Йорданова на мястото на 
Георги Георгиев. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада и предлага следното изменение в проекта за 
решение: 
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 Да се създаде нова точка 2 със следния текст: Избира за член на Управителния 
съвет  Екатерина Йорданова 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        11 

  в т.ч.: 

                                  За        11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.4 от Дневния ред: 
 
Татяна Георгиева като вносител запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-
4073/10/24.06.24 г. относно изменение на Програма “Спорт за високи 
постижения“- Подпрограма за развитие на детско-юношеския спорт. Тя 
подчерта, че динамично се случват промени, кои спортове са олимпийски и кои 
неолимпийски, което се решава от Международния олимпийски комитет. 
Георгиева заяви, че не е нужно да се ограничават спортни клубове да 
кандидатстват по програмата. Тя предложи да се добави в проекта за решение 
и неолимпийски спортове, чиито клубове имат спечелени олимпийски медали в 
съответния спорт. 
Вили Лилков  предложи , тъй като става въпрос за програма за високи спортни 
постижения, а спортовете са много, да се определят приоритетни социално- 
значими спортове за общината и друга група спортове, които не са 
приоритет. По този начин и финансирането ще бъде различно. 
Димитър Шалъфов  заяви, че предложението на г-н Лилков трябва да се 
дискутира, тъй като вижда сериозен проблем с такъв вид подход, защото 
някои спортове ще се почувстват ощетени. Той сподели, че не вижда 
обективен  критерий, който може да определи кой спорт е приоритетен и кой 
не. Шалъфов заяви, че подкрепя предложението на Т.Георгиева, тъй като 
вратите на тази програма не могат да се отворят толкова широко и освен 
това има и друга програма „София спортува“ , където могат да 
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кандидатстват спортни клубове. Шалъфов предложи като общински 
съветници да се работи в посока за увеличаване средствата в тази програма и 
изобщо за спорта  
 
Мирослав Боршош сподели, че  промяната в програмата ще доведе до 
административни затруднения в Дирекция „Спорт и младежки дейности“, тъй 
като работата ще се увеличи значително повече. 
 
Думата беше предоставена на г-жа Темелкова – Директор на Дирекция „Спорт 
и младежки дейности“, която сподели, че реално отдел „Спорт“ включва само 
трима експерта и обслужват на 4 мил. лева. Тя подчерта, че дирекцията се 
нуждае от човешки ресурс и помоли да бъде увеличено щатното разпределение. 
Шалъфов заяви, че напълно подкрепя предложението на г-н Боршош и г-жа 
Темелкова. Той сподели, че с промяната в структурата на Столична община ще 
се увеличи щатното разпределение. Шалъфов поясни, че вижда труда, който 
полагат служителите в Дирекцията, защото също е присъства при 
оценяването на проектите и в почивните дни. 
Мирослав Боршош предложи, в проекта за решение да се добави точка : Възлага 
на Кмета да създаде условия за обезпечаване на програмата. По този начин 
дори и да не се случи промяната в структурата на Столична община, г-жа 
Темелкова ще може  на базата на това решение да наеме хора на граждански 
договори, които да обезпечат програмите. 
Драгомир Иванов заяви, че притесненията на г-н Боршош са неоснователни, 
тъй като вече са вкарани промените и се работи върху структурата в 
администрацията. Той подчерта, че ще подкрепи, но смята текста за ненужен. 
Екатерина Йорданова предложи да се поиска допълнително възнаграждение за 
извънредния труд, който са положили в дирекцията в рамките на една заплата.  
Димитър Шалъфов поясни, че това няма как да се запише в проекта за решение, 
но ще се подготви и изпрати писмо до зам.-кмета по финанси. 
Десислава Темелкова благодари за оценката и сподели, че дирекцията никога не е 
имала счетоводител и юрист. 
Еньо Савов предложи да се внесе цялостен доклад, в които да се упоменат 
нуждите на дирекцията , за да се реши проблема на дирекцията. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада и предлага следните изменения в проекта за 

решение: 

В 1.1.1., в т. 2 към израза: „развиващи олимпийски спортове“ да се добави 

текстът: „и неолимпийски спортове, със завоювани олимпийски медали за 

България“. 

В 1.2.1, в т.1 към израза: „развиващи олимпийски спортове“ да се добави 

текстът: „и неолимпийски спортове, със завоювани олимпийски медали за 

България“. 

В 1.3.1., в т.2.8 към израза: „ олимпийски “ да се добави текстът:                                     

„и неолимпийски спорт, със завоювани олимпийски медали за България“. 
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В 1.4.1, в т.3 към израза: „олимпийски колективни спортове“ се добави 

текстът: „и неолимпийски колективни спортове, със завоювани олимпийски 

медали за България“. 

В 1.4.2, в т.3 към израза: „олимпийски индивидуални спортове“ се добави 

текстът: „и неолимпийски индивидуални спортове, със завоювани олимпийски 

медали за България“. 

В т.2 от проекта за решение след текста: „……… да изготви Правила…….се 

добави текстът: „ и създаде условия….“ 

 
№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани За 

7 Екатерина Йорданова За 

8 Мирослав Боршош За 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        11 

  в т.ч.: 

                                  За        11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По доп.т.1 от Дневния ред:  
 
Точката беше водена от зам.-председателя на комисията Еньо Савов. 
 
Димитър Шалъфов запозна комисията с доклад вх.№ СОА24-ВК66-
5914/08.07.2024 г. относно предоставяне на карти за градски транспорт Sofia 
Ultra Light на участниците в Маратон София на 13.10.2024 г.   
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  подкрепя доклада с предложения проект за решение:  
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 Татяна Георгиева - зам. за 
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председател 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
т.5 РАЗНИ 
Писмо с вх.№СОА24-ВК66-5890/05.07.24 г. относно отчет за дейността на 
дирекция „Спорт и младежки дейности“ за периода м.януари – м.юни 2024 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  приема писмото за сведение. 
 
т.6 РАЗНИ 
На заседанието присъства гражданина Велислав Василев, който се обърна към 
комисията за съдействие, тъй като изградена спортна площадка от години 
няма осветление. Той сподели, че многократно е информирал кмета на р-н Овча 
Купел, но без резултат. 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  да отправи питане до кмета на р-н Овча Купел и Изп. директор на 
„Улично осветление“ ЕАД. 
 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 13.47 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 12.07.24 г. 
 
 
 
Експерт:            П               Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
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                                                                             Зам. предс.:                 П 
                               /Татяна Георгиева/ 
 
 
 
 
 
 
                                                                           Зам.-предс.:                П 
                                                                                                         / Еньо Савов / 


